國立成功大學生物科技與產業科學系
National Cheng Kung University 
Department of Biotechnology and Bioindustry Sciences
        學年度(Academic Year)第      學期(Semester)學生逕修博士班申請表
Direct Admission to Ph.D. Program Application Form
	申請者姓名
Student Name
	
	學號
Student ID
	

	聯絡電話Mobile
	
	E-mail
	

	大專生計畫指導教授/碩士論文指導教授
Advisor of College Student Research/Advisor of Master’s Thesis
	

	大專生計畫題目/碩士論文題目Title of College Student Research/ Title of Master’s Thesis

	中文Chinese
	

	英文English
	

	推薦老師名單List of Faculties for Recommendation

	1、

	2、

	申請者檢附下列資料並申請書合併為一份PDF檔，檔名為- 11x學年度預研生申請-學生姓名，email至本系林欣怡小姐 z9507003@email.ncku.edu.tw . 
Please include all the following information into one PDF file and email to z9507003@email.ncku.edu.tw (Ms. Lin). Please put the PDF file name as the following, “Academic year 11x Direct Admission to Ph.D. Program Application-student name”.

□申請表 Application Form
□大學及研究所成績單Undergraduate and Graduate (if applicable) Academic Transcripts
□二封推薦函Two Letters of Recommendation
□ 研究計畫Research Proposal
□ 自傳Autobiography


※請以電腦繕打，勿手寫，並詳細檢查以上資料確實填寫無誤於下欄簽名。
[bookmark: _GoBack]Please type on the computer, and do not handwrite. Please carefully check the above information before signing below and submission.

[bookmark: _Hlk161058613]申請人Applicant：__________________(務必簽名signature)
填表日期Date：_______年(Year)______月(Month) ______日(Day)
